       學年     學期當學期不列入畢業學分申請表
Application to Exclude Credits from Graduation Credits 
（僅限學士班當學期先修研究所課程）

(Only applicable for Undergraduate Students taking Master Degree courses in current semester) 
學號Student ID number：   　　               學系Department：    　             

姓名Name：                                 聯絡電話Phone No.：　　　　　　　

填表注意事項：

1.若當學期僅修研究所課程，不可全部辦理不列入畢業學分。

2.申請時間請參閱行事曆，並於期限內向教學組提出申請，逾期不予受理。

3.請攜帶學生證親自至教學組辦理。

Notes:
1. If all courses you take are graduate level this semester, you may not exclude all credits from Graduation credits.
2. When applying, please check the deadline specified in the CCU academic calendar. Late applications will not be accepted.
3. Please include your Student ID Card to the Curriculum and Instruction Section.
本學期修課計          學分；申請不列入畢業學分科目共　　科　　學分，詳如下：
Total Credits taken this semester:       . Total Credits to exclude from graduation credits:      , specified below:

	科目代碼Course ID
	科   目   名   稱
Course Name
	學分
Credits

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	


     學年   學期當學期不列入畢業學分申請  回執聯
Application to Exclude Credits from Graduation Credits
（僅限學士班當學期先修研究所課程）

(Only applicable for Undergraduate Students taking Master Degree courses in current semester)

學號Student ID number：   　　               學系Department：    　             
姓名Name：                                 聯絡電話Phone No.：　　　　　　　

備註：若有疑義，請攜本回執聯至教學組查詢
Note: If there are any questions, please take this receipt back to
 the Curriculum and Instruction Section.

2016/05 version
教務處受理核章


Curriculum and Instruction Section (Stamp)








受理日期Date of Receipt： 








